



Terms & Conditions	الشروط والأحكام
<ul style="list-style-type: none">● The offer is valid for all Points to Miles transfers made from the qualifying partner loyalty programme between 01 October 2024 (00.00am UTC+4) and 31 October 2024 (23.59pm UTC+4) both days inclusive.● Etihad Guest members who transfer up to 9,999 miles, will receive 20% Bonus miles on each transaction.● Etihad Guest members who transfer from 10,000 to 49,999 miles, will receive 30% Bonus miles on each transaction.● Etihad Guest members who transfer from 50,000 and above miles, will receive 40% Bonus miles on each transaction.● Once the Miles transfer request is initiated it cannot be reversed.● This offer is subject to the Terms & Conditions of the Etihad Guest Programme.● A valid Etihad Guest membership number is required to successfully perform the transfer.● The Etihad Guest member will be responsible for quoting the correct Etihad Guest membership number to the participating transfer partners for the transfer activity.● Terms and conditions governing the existing transfer partners will apply.● The promotion is applicable for any member who converts their points from a qualifying Partner loyalty programme to Etihad Guest Miles. The eligibility of the bonus for a specific member will be done based on the validity of the promotion and the date of transfer provided by the partner for that respective member.● Base Etihad Guest Miles converted by the member will be awarded as per the applicable transfer ratios of each respective partner● Bonus Etihad Guest Miles earned during this promotion will reflect in the	<ul style="list-style-type: none">● يسري العرض على جميع عمليات تحويل النقاط إلى الأميال التي تتم من برنامج الولاء التابع للشريك المؤهل والتي تتم في الفترة ما بين 1 أكتوبر 2024 (الساعة 12 ليلاً +4 بتوقيت غرينتش) و 31 أكتوبر 2024 (الساعة 23:59 ليلاً +4 بتوقيت غرينتش)، شاملة لليوم الأول والأخير.● سيحصل أعضاء برنامج ضيف الاتحاد الذين يقومون بتحويل ما يصل إلى 9,999 ميلاً على مكافأة بنسبة 20% من عدد الأميال الخاصة بكل معاملة.● سيحصل أعضاء برنامج ضيف الاتحاد الذين يقومون بتحويل من 10,000 ميل ولغاية 49,999 ميلاً على مكافأة بنسبة 30% من عدد الأميال الخاصة بكل معاملة.● سيحصل أعضاء برنامج ضيف الاتحاد الذين يقومون بتحويل 50,000 ميل وما فوق على مكافأة بنسبة 40% من عدد الأميال الخاصة بكل معاملة.● لن يمكن التراجع عن طلب تحويل الأميال حالما يتم إرساله.● يخضع هذا العرض لشروط وأحكام برنامج ضيف الاتحاد.● لإجراء التحويل بنجاح، سيشتراط تقديم رقم عضوية ساري المفعول في برنامج ضيف الاتحاد.● سوف يقع على عاتق عضو برنامج ضيف الاتحاد مسؤولية تقديم رقم عضويته الصحيح في البرنامج إلى الشركاء المساهمين في عملية التحويل من أجل تنفيذ عملية التحويل.● سيتم تطبيق الشروط والأحكام التي تحكم عمل الشركاء الحاليين المساهمين في عملية التحويل.● يطبق العرض على أي عضو يقوم بتحويل نقاطه من برنامج الشريك المؤهل إلى أميال ضيف الاتحاد. سيتم تحديد أهلية حصول عضو معين على المكافأة بناءً على صلاحية العرض وعلى تاريخ تنفيذ عملية التحويل المقدم لهذا العضو من قبل الشريك المعني.● سيتم منح أميال ضيف الاتحاد الأساسية التي تم تحويلها من قبل العضو وفقاً لنسب التحويل المطبقة من قبل الشريك المعني.● سوف تظهر مكافأة أميال ضيف الاتحاد المكتسبة خلال هذا العرض في حساب عضوية ضيف الاتحاد الخاص بالعضو خلال فترة 15 يوم عمل في نهاية فترة الحملة.



member's Etihad Guest membership account within 15 business days by the end of the campaign period.

- The above promotion construct is valid only for all Points Transfer Partners which fall under the Points Transfer partners listed above and governed by the transfer ratios and minimum thresholds applicable for these respective partners.
- Etihad Guest reserves the right to withdraw or cancel the promotion or modify or alter the terms and conditions of such promotion at any time.
- Participation under this promotion is purely voluntary for the members.
- The decision of Etihad Guest will be final and binding under this promotion and no disputes will be entertained in this regard.
- This offer cannot be clubbed with any other transfer offer.

● يسري هيكل العرض أعلاه فقط على جميع عمليات التحويل المنفذة مع الشركاء المدرجين ضمن قائمة الشركاء في عمليات تحويل النقاط المذكورين أعلاه، وسيخضع لنسب التحويل وللحدود الدنيا المطبقة على أولئك الشركاء المعنيين.

● يحتفظ برنامج ضيف الاتحاد بحقه في سحب أو إلغاء العرض، أو تعديله أو تغيير شروط وأحكام العرض في أي وقت.

● تعتبر المشاركة في هذا العرض طوعية بالكامل للأعضاء.

● إن قرار الذي سيتخذه برنامج ضيف الاتحاد بموجب هذا العرض سيكون نهائياً وملزماً ولن يتم قبول أي طلب نزاع يتعلق بهذا الصدد.

● لن يمكن الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع أي عرض تحويل آخر.